
Motie mobiel cameratoezicht

De gemeenteraad van Rijswijk in vergadering bijeen op 8 november 2022.

Constaterende dat:
● Er al meerdere keren gesproken is over de wens van mobiel cameratoezicht, niet alleen voor 

afvaldump maar ook tegen overlast.
● We nu de financiële ruimte hebben om een of meerdere camera’s aan te schaffen en deze 

meerjarig te kunnen gebruiken
● Veiligheid een belangrijke voorwaarde is voor iedere gemeente
● Cameratoezicht de veiligheid binnen onze gemeente kan verbeteren;
● Cameratoezicht in goede samenwerking met politie een preventieve werking kan hebben op 

overlast dan wel crimineel gedrag;
● Cameratoezicht ook de kans op aanhouding vergroot;

Overwegende dat:

● Het gebruik van de mobiele camera-unit (MCU) veelal een preventieve werking heeft op het 
gedrag van mensen in de omgeving;

● Een mobiele camera-unit snel en flexibel inzetbaar is;
● Een mobiele camera-unit een bijdrage levert aan het handhaven van de openbare orde en 

het verbeteren van de veiligheid;

Verzoekt het college:

● De mobiele camera-unit niet alleen kortstondig, maar ook frequent en preventief in te 
zetten;

● De eigen MCU vaker roulerend in te zetten op verschillende hotspots in Rijswijk
● In samenwerking met de politie te inventariseren, op welke uiteenlopende locaties binnen 

de gemeente deze camera doelmatig kan worden ingezet, zoals bijvoorbeeld parkeerplaats 
de Schilp, Vrijenban (Sniplaan), fietscrosbaan Rijswijk Buiten, parkeerplaats oud Rijswijk en 
eventueel tijdens evenementen etc.

En gaat over tot de orde van de dag
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